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Téma tohto kempu bola Be the change, čo v preklade znamená Buď zmena. Tento kemp mal veľký vplyv na môj 
život. Hymna kempu bola Buď príkladom (v originálnom srbskom znení Ti budi primer). To bola pieseň, ktorú 
sme každý večer spievali. Ďakujem Bohu za Kristínu a Roberta, ktorí sa veľmi snažili, aby tento kemp bol super. 
V hymne sa spomínalo, že máme byť príkladom v čistote lásky, nech naša viera iných prekvapí, ako čo aj píše 
v 1.Timoteovi 4:12 ,,Nech nikto nepohŕda tvojou mladosťou, ale buď príkladom verných v slove, obcovaní v 
láske, v duchu, vo viere, mravnej čistote!“ Každý večer sme vychádzali napred, aby sme sa modlili spolu, plakali, 
rozprávali sme svedectvá a mohlo sa vidieť, čo všetko Boh pre nás konal. Vylial svojho Svätého Ducha na nás a 
nás požehnal. Veľmi som si užívala na kempe a cítila som radosť. A naučila som sa, že viac máme svedčiť ľuďom 
o Božej láske a aj našim kamarátom hovoriť,  že Boh ich miluje a On miluje aj Vás. Ďakujem Bohu za všetko, čo 
konal a už čakám nasledovný kemp. 

Ako téma hovorí, Be the change (Buď zmena) -  je to práve to, čo nám je potrebné: aby sme boli zmena v škole 
alebo kdekoľvek ideme. Téma bola naozaj trafená. Kemp sa uskutočnil od 2.-7. júla a bolo asi 50 táborníkov. Na 
službách sa cítila Božia prítomnosť a Svätým Duchom boli pokrstení asi piati táborníci.
V slávení odzváňali aj naše hlasy a tiež sme mali možnosť naučiť sa hrať na nových hudobných nástrojoch. Na 
tomto kempe sme  natočili jedno hudobné video, ktoré na youtube kanále Manna nájdete pod názvom Ti budi 
primer.  Tento kemp pre mňa veľa znamenal a tiež mi niektorí hovorili, že dožili zmenu na kempe. Niektorí 
doniesli rozhodnutie, že budú zmena a budú svedčiť kamarátom, aby aj oni mohli byť spasení. Povďačná som 
učiteľom, že nás učili ako môžeme byť tou zmenou. Nečakaj na iných, práve ty buď zmena. 

Na tento kemp som prišla s očakávaním, ktoré sa aj naplnilo. Téma sa mi páčila a kemp ma ovplyvnil. Rozhodla 
som sa meniť svoje návyky, pohľad na iných, meniť svoj postoj a budovať sa v Kristovi. Počas kempového týždňa 
mi Pán hovoril, a to vďaka tímu, ktorý trávil s nami čas. Niesli požehnanie a siali do našich sŕdc a verím, že plody 
vyrastú. Užili sme si rannú rozcvičku, dielne, zaujímavé stíšenia sa, prednášky, chutné jedlá, večerné horlivé 
bohoslužby. Celý kemp bol krásny! Cez učiteľov nám hovoril Pán a konal. Prítomnosť Božia bola vždy prítomná 
a najviac sa cítila počas večerných bohoslužieb. Som veľmi šťastná, že viem, ako chcem prispievať v mojom 
zbore a mám radosť z toho, že tínedžeri boli pokrstení Svätým Duchom.  Som vďačná Pánovi, že som mohla byť 
súčasťou kempu a že som sa naučila ako svietiť (Ján 8:12). Svieťme všetci spolu!

Silvia Anićová

Teodóra Červeniová

Nina Šimoniová
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Každý z nás, ktorí sme boli na kempe, prišiel s nejakým očakávaním. Každý chcel, aby sa niečo v jeho živote 
zmenilo. Niektorí prišli iba na to, aby boli tam a nič zvláštného nečakali. Mnohým sa očakávania splnili, iní 
zasa dostali viac, ako si mohli predstaviť. Otázka, ktorú si treba položiť je: čo sa stane, keď daná situácia, 
v ktorej sa nájdeme, prevýši naše očakávania a keď sa nás Boh dotkne tak, ako nikdy predtým?

Môžem povedať, že som ani nevedela, že pôjdem na kemp. Jeden večer mi kamarátka  povedala, že ma prihlásila 
na kemp a ja som bez váhania povedala, že pôjdem, hoci som nevedela ako moji rodičia budú reagovať. Bola 
som jednou z tých, ktorí na kemp prišli bez nejakého zvláštného očakávania, vlastne ja som žiadne ani nemala. 
Keď sme tam dorazili,  jedna z kamarátok, ktorú som poznala, mi povedala, nech 

sa pripravím a ja som tomu neporozumela, bolo mi divné, prečo mi to hovorí. Avšak ako sa služby začali, hneď 
som porozumela, o čom hovorila. Nejestvujú slová, ktorými by som mohla opísať, čo som v tom momente 
cítila. Najprv ma zachvátil strach, ale potom som sa jednoducho nechala viesť. Zo dňa na deň som sa oddávala 
tomu viac a viac, kým som sa jeden deň nerozhodla, že je to môj deň, keď dvere svojho srdca celkom otvorím  
pre Pána. Tento deň bol najradostnejším dňom v mojom živote, keď sa Pán dotkol môjho 
srdca a dal mi radosť nepochopiteľnú ľudskému rozumu, radosť, ktorá 
naplnila každý kútik môjho srdca a naplnil ma Duchom Svätým. 
Táto radosť, ktorú som prijala, sa nemôže porovnať s ničím, 
čo nám ľudia môžu dať, radosť, ktorá pozmení naše životy 
v úplnosti.

Preto, milý čitateľ, chcem ťa povzbudiť: bez ohľadu 
na to, v akej situácii sa práve nachádzaš, táto 
situácia v tvojom živote môže byť zmenená, stačí 
iba otvoriť brány svojho srdca Hospodinovi 
a budeš vidieť veci, ktoré si nemôžeš ani 
predstaviť. V mojom živote nastala ohromná 
zmena, preto poznaj, že Pán má aj pre teba 
pripravené niečo nádherné.

Anka Zahorcová

Toto nie je prvykrát, že som kemp na Oáze Elim zažil ako miesto, kde Boh hovoril priamo do môjho srdca. Pred 
kempom som zažíval ťažké chvíle v duchovnom živote, ale vedel som, že kemp mi je šancou, kde môžem zažiť  
obnovenie. Hneď na začiatku kempu ma inšpirovala téma  Tu som, pošli mňa a doniesol som rozhodnutie, že bez 
ohľadu na moju náladu, bez ohľadu na to, ako sa cítim alebo na cenu, ktorú mám zaplatiť, chcem vo všetkom 
veriť Bohu a byť pripravený na to, aby ma použil. Kazateľ ma oslovil slovami: Cena, ktorú musíš zaplatiť je 
preto, aby ťa Boh mohol položiť do pozície, v ktorej budeš môcť zdediť Jeho zasľúbenia. Boh hľadá ľudí, ktorí 
bez ohľadu na cenu, budú hotoví seba obetovať, aby ich Boh použil na Jeho slávu. Traja mládenci zaplatili tú 
cenu, že boli hodení do ohnivej pece, ale pretože dúfali v Boha a že boli hotoví seba obetovať, preto aj On ich 
zachránil. Tak je to aj teraz, ak budeme cez všetky skúšky a trápenia dúfať v Neho, a ak budeme hotoví zaplatiť 
čokoľvek, vtedy sa Boh oslávi cez nás. Tieto slová na priviedli k uvažovaniu a aj k rozhodnutiu, akým životom 
chcem žiť. Bez ohľadu na cenu, ktorú je potrebné zaplatiť, aby ma Boh použil, chcem byť hotový položiť seba 
ako obeť, aby Ježiš bol oslávený.

Nikola Hromčík
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Mládežnícky kemp zanechal veľký dojem na mňa, lebo som zažil mocnú Božiu prítomnosť, kým 
Boh  hovoril všetkým nám. Prednedávnom som počúval pieseň a Slovo, ktoré sa ma dotklo je 
zapísané v Izaiášovi 6:8 ,,Potom som počul hlas Pána, ktorý povedal: Koho mám poslať, kto ta 
pôjde? Povedal som: Hľa, tu som, pošli mňa!“

Nad týmto slovom som premýšľal a pýtal som sa sám seba, či som hotový ísť a konať to, čo ma 
Pán povolal. Či som hotový niesť tú radostnú zvesť? Vedel som, že to nie je ľahké a vedel som aj 
to, že nie som hotový. Keď začali prebiehať prihlášky za kemp, a keď som počul, že téma je Tu 
som, pošli mňa – vedel som, že je to aj pre mňa a že Boh má veľké veci prichystané. 

Prvý večer kempu bol výnimočný, cítila sa sloboda, chvály odznievali a tiež Slovo bolo mocné. 
Nasledovný večer som bol dojatý zo Slova, ktoré kázal brat Mike. Hovoril o pravde, a že sa jej 
máme držať a zostať v nej. Počas modlitby jeden brat mi povedal, že mu Pán hovoril, že ma 
vidí ako vodcu a pravdaže ma to potešilo. Potvrdilo to moju víziu z minuloročného kempu, a 
brat ma povzbudil, aby som nedovolil, aby mi to nepriateľ zobral. Každým dňom sa zosilňovalo 
Božie konanie a potešilo ma piatkové vyučovanie, ktoré mal brat Vladimír, že musíme snívať 
veľké sny a nevzdávať sa. Jozef sníval ako 17-ročný a po 21 rokoch sa naplnili sny. Všetko 
bolo ponad moje očakávanie a povďačný som Pánovi. Viem, že musím ísť a hovoriť o Ježišovi. 
Povzbudzujem Vás, aby ste sa nevzdali svojich snov a aby ste robili to, čo Vás Boh povolal robiť 
a tak niesli evanjelium. 

Alen Kaćanski

mládežnícky kemp 2017

Tohtoročný kemp bol pre mňa vynikajúci. Na mnohých aktivitách sme brali účasť a zvlášť bolo 
hovorené o duchovných daroch. Je to práve téma, o ktorej dosť premýšľam. Osobne som túžila 
prijať niečo od Boha, a preto, keď nám sestra Lýdia Mamojková na jednej prednáške hovorila o 
tom, ako si dary od Boha musíme pýtať, v ten istý večer som zo srdca začala prosiť o nejaký dar. 
Modlila som sa a potom som jednoducho otvorila svoje vnútro a začala čakať na Boha. A vtom 
sa to stalo. Otvorila som svoje oči a pozerala som sa na ľudí a cítila som presne za koho sa mám 
modliť a za ktorú vec sa mám modliť. Keď som pristúpila k osobe, za ktorú som sa mala modliť, 
slová jednoducho začali vychádzať z mojích úst. Boli to veci, o ktorých som nič nevedela. 
Modlila som sa po slovensky, ale bolo to ako keď by v jazykoch, vôbec som nerozumela, prečo 
sa modlím o tie veci. Tiež mi Boh dal na srdce slová, ktoré som cítila, že mám niektorým ľuďom 
povedať. Po tej modlitbe sme mali čas na svedectvá a zopár ľudí, za ktorých som sa modlila, 
vyšli povedať svedectvá a bolo to práve o tom, za čo som sa modlila.

Boh ma veľké veci pre každého z nás. Je nadherný a má len nadherné veci pre nás. Musíme stále 
byť spojení s Ním a žiadať si od Neho veci. Povedz Mu, čo očakávaš, čo by si chcel/a od Neho 
prijať, a On ti to dá na ten najlepší spôsob a v ten najlepší čas. Práve ako aj prorok Izaiáš, čo 
povedal: ,,Hľa, tu som, pošli mňa” (Izaiáš 6:8). Tak aj ja chcem byť pripravená v každom čase, 
aby ma Boh mohol použiť na budovanie Jeho kráľovstva.

Anna Š. Širková


